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 Z Á P I S  č. 4/2021 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 6. 9. 2021.  
 
Přítomni: Mgr. Radka Vyoral Krakovská (předsedkyně), Vlastimil Svozil, Alena Hájková,  
               Tomáš Matucha, Ludmila Baďurová  
  
Hosté: RNDr. Bedřich Landsfeld, Ludmila Strapková  
 
Omluven: David Bouchal, Veronika Mašláňová, Vladimír Bolom, Jan Bařinka, Petr Mašláň, 
                Jan Jurča 
 

   
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Lavičky u hřiště a u cukrárny 
3. Posezení se seniory   
4. Kamerový systém 
5. Přechod pro chodce 
6. Kontejner na textil 
7. Rozhlas - opravit 
8. Reklamace mantinelů na novém hřišti 
9. Poškozený chodník 
10. Diskuze a závěr 
 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně komise paní Mgr. Radka Vyoral Krakovská a přivítala 
všechny přítomné členy komise, hosty - pana náměstka RNDr. Bedřicha Landsfelda a paní 
Strapkovou za ČČK. 
 
ad 2) Člen komise vznesl na minulém jednání KMČ požadavek, jestli by mohly být přidány lavičky 
k multifunkčnímu hřišti a na náves před cukrárnou. Paní Králová, která má na starosti hřiště 
přislíbila, že jednu lavičku pořídí k hřišti a jednu na náves.   
 
ad 3) Komise místní části Salaš se už při minulém setkání dohodla, že posezení se seniory 
proběhne 11. září. Tajemnice KMČ roznesla letáky všem seniorům. Paní Ludmila Strapková byla 
přítomna za místní sdružení ČČK. KMČ se se shodla na programu posezení, který zahrnoval 
živou hudbu, vystoupení dětí a občerstvení. 
 
ad 4) Kamerový systém pro měření rychlosti je dále v řešení, pod úkolem B1/19/11141. 
Projektant obdržel kladné vyjádření ke zpracování projektové dokumentace a navrženému 
umístění kamerového systému od Krajského ředitelství Policie Zlínského kraje k získání 
územního souhlasu. Členové požadují, aby kamerový systém byl co nejlépe umístěn na vhodné 
místo.  
 
ad 5) Přechod pro chodce před cukrárnou je v řešení, čeká se, jak rozhodne Policie České 
republiky a po té budou následovat další kroky jako úprava chodníku, finance atd. 
 
ad 6) Už před pár měsíci vznesly některé občanky Salaše, že by se mohl na Salaš pořídit 
kontejner na textil. KMČ se shodla v návrhu na oslovení firmy, která tyto textilní kontejnery 
provozuje na území Zlína. 
 
ad 7) Členové komise si stěžují, že na určitých místech neslyší hlášení místního rozhlasu nebo, 
že rozhlas chrčí. Jeden rozhlas, který byl nedávno předán do opravy stále nebyl vrácen na své 
původní místo.  



 2 

ad 8) Během tohoto roku se na multifunkčním hřišti řešily rozbité mantinely, které byly nahrazeny 
novými. Během léta se vyskytl další problém – dochází k rozpínání materiálů, z kterých jsou 
mantinely zhotoveny a vlivem tohoto vypadávají nýty, které je drží. V některých místech došlo 
k odchlípnutí desky mantinelu i o 2cm do vnitřního prostoru hřiště, což není bezpečné pro děti, 
zvýšilo se tím riziko zranění. Je zapotřebí toto urychleně řešit s dodavatelem hřiště. 
 
ad 9) Členové komise si všimli rozbitého chodníku před číslem popisným 11. Tuto situaci řešila 
tajemnice KMČ, byla zavolána i Policie ČR. Ve stejný den probíhaly bourací práce jednoho 
z domů poblíž místa rozbitého chodníku, jezdily zde těžké stroje ze společnosti VLV a EB-stav. 
Pan Kubáč z dopravy byl o této věci informován. 
 
ad 10) Diskuze a závěr 
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ve Zlíně – Salaši, dne 6. 9. 2021 
 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš    


